شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بحسابات غنى Ghina Accounts Campaign Terms and Conditions



Terms and Conditions:

الشروط والأحكام:

- Campaign Period: starting from 1st March 2025 to 31st May 2025 (the "campaign Period")
- Whenever "Ghina Account/Ghina Accounts" is mentioned in this document, it means "Ghina Saving Account" or "Ghina Salary Account" (SPA) hereinafter referred to each one of them as the "Account" or the "Accounts"
- 3. The Campaign is offered for existing Account holders and new Account holders who open new Accounts with Abu Dhabi Islamic Bank ("ADIB") during the Campaign Period.
- 4. The Campaign enrollment and coupon calculation will be based on Accounts balances only.
- In case an Account holder wins any one of the prizes mentioned in the "Eligibility to get the Prizes" section, he will be also eligible to win the second prize in the same draw month.

- أ. فترة الحملة الترويجية: مـن1 مـارس 2025 ولغايـة 31 مايـو
 2025 ("فترة الحملـة الترويجيـة")
- عند ذكر "حساب غنى/حسابات غنى" في هـ ذا المستند،
 فالمقصود به حساب التوفير "غنى" أو حساب "غنى للرواتب
 "ويشار إلى أى منها فيما يلى بــ "الحساب" أو "الحسابات".
- تسري الحملة الترويجية على أصحاب الحسابات الحالييين وأصحاب الحسابات الجدد الذين يفتحون حسابات جديدة لحى مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") خلال فترة الحملة الترويجية.
- 4. تقـوم آليـة الاشـتراك فـي هـذه الحملـة الترويجيـة وآليـة
 حسـاب القسـائم علـى رصيـد الحسـابات فقــط.
- . في حال فاز صاحب الحساب بأية جائزة من الجوائز المذكورة في قسم " معايير الحصول على الجوائز" أدناه، فسيكون أيضاً مؤهلاً للفوز بالجائزة الثانية في نفس شهر السحب.

Eligibility Criteria to get the Raffle Coupons

معايير الحصول على قسائم السحب

- Account Monthly closing balance on 28th February 2025 will be considered as a benchmark balance ("Benchmark Balance").
- 2. The Account holder shall be eligible to receive one Platinum raffle coupon for every additional AED 20,000 (or its equivalent in foreign currency) as an average monthly balance for deposits or a maintained balance for each calendar month in any Account over and above the Benchmark Balance during the Campaign Period.
- The total coupons will be calculated for each month of the Campaign Period based on the additional average monthly balance at the end of each month as compared to the Benchmark Balance irrespective of the daily closing balance of each month during the Campaign Period.

- السيتم اعتبار رصيد إغلاق الحساب في 28 فبراير 2025 رصيداً مرجعياً ("الرصيد المرجعي").
- .. سـوف يحصــل صاحــب الحســاب علــى قســيمة سـحب بلاتينيـة واحــدة مقابـل كل 20,000 درهــم إماراتــي إضافيــة (أو مــا يعادلهـا بالعملــة الأجنبيـة) كمتوســط رصيــد شـهري للإيداعـات أو رصيــد محتفـظ بــه فــي كـل شـهر ميـلادي فــي أي حســاب يزيـد علــى الرصيــد المرجعــي خــلال فتـرة الحملــة الترويحيــة.
- ق. يتم حساب إجمالي عدد القسائم لكل شهر خلال فترة الحملة بناءً على متوسط الرصيد الشهري الإضافي عند نهاية كل شهر مقارنة بالرصيد المرجعي بغض النظر عن الرصيد اليومي الختامي لأي شهر خلال فترة الحملة الترويحية.

Eligibility to get the Prizes

معايير الحصول على الجوائز

- Chance to win 1 million Etihad Guest Miles. There will be one winner for each month of the months of Campaign Period.
- 2. Chance to win Nissan Patrol (Le Platinum City 2025). One winner for each month of the months of Campaign Period.
- 3. There will be three draws:
- April 2025 draw for the month of March 2025
- May 2025 draw for the month of April 2025
- June 2025 draw for the month of May 2025

- 1. فرصة الغوز بمليون ميل من أميال ضيف الاتحاد. فائر واحد عن كل شهر من أشهر الحملة الترويحية.
- فرصة الغوز بسيارة نسيان باترول (Le Platinum City 2025).
 فائز واحد عن كل شهر من أشهر الحملة الترويجية.
 - . سوف یکون هناك ثلاث سحوبات؛
 - سحب شهر أبريل 2025 عن شهر مارس 2025
 - سحب شهر مايو 2025 عن شهر أبريل 2025
 - سحب شهريونيو 2025 عن شهر مايو 2025

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بحسابات غنى Ghina Accounts Campaign Terms and Conditions



4. The abovementioned prizes will be awarded independently of Accounts prizes terms and conditions of which will remain as is without any change and its prizes will be awarded in addition to and in parallel with this Campaign. تُمنــ 5 الجوائــز المذكــورة أعــلاه بشــ كل مســتقل عــن جوائــز
الحســابات والتـــي تبقـــ شــروطها وأحكامهــا علــ ى حالهــا
قائمــة دون أي تغييــر وتمنــ 5 جوائزهــا بالإضافــة الــى وبالتزامــن
مــ ٤ هـــ ذه الحملــة الترويجيــة.

قولد طالع قوله عليه قوله عليه والمستخدلة والمستخدلة والمستخدلة والمستخدلة والمستخدلة والمستخدلة والمستخدلة والم

- ADIB at its sole discretion provides opportunities to win prizes. ADIB reserves the right to amend, vary or cancel any prize in relation to the Account or this Campaign.
- . يوفر مصرف أبوظبي الإسلامي فرص الفوز بالجوائز وفقاً لتقديـره المنفـرد. ويحتفـظ المصـرف بالحــق فــي تعديــل أو تغييــر أو إلغـاء أي جائـزة فيمـا يتعلــق بالحســاب أو بهــذه الحملــة الترويجيــة.
- These prizes are not an Integral part of the Accounts, and are granted at the sole discretion of ADIB, and awarding them, even if all conditions are satisfied shall not represent an obligation on ADIB, and neither awarding them, nor recurring awarding them, shall represent an obligation on ADIB to award them in any way.
- لا تُعـدهـذه الجوائـز جـزءًا لا يتجـزأ مـن الحسـابات، وتُمنـح وفقـاً لتقديـر مصـرف أبـو ظبـي الإسـلامي المنفـرد ، ولا يكـون منحهـا ولـو مــ اسـتيفاء جميـ الشـروط التزامـاً علـى المصـرف، ولا يشـكل منحهـا، ولا تكـرار منحهـا، التزامـاً علـى المصـرف بمنحهـا بحـال مــن الأحـوال.
- 3. The prize is non-transferable and cannot be handed over to a person other than the winner.
- ان الجائزة غير قابلة للتحويل ولا يمكن تسليمها إلى شخص آخر غير الفائز.
- 4. ADIB reserves the rights, at its absolute discretion, to vary, delete or add to any of these Terms and Conditions from time to time. ADIB customers will be notified 60 calendar days prior to any change to General Terms and Conditions.
- . يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي، وفقاً لتقديره المطلق، بالحق في تغييـر أو حـذف أو إضافـة أي مـن هـذه الشـروط والأحـكام مـن وقـت لآخـر. سـيتم إخطـار متعاملـي مصـرف أبوظبـي الإسـلامي قبـل 60 يومـاً ميلاديـاً مـن أي تغييـر فـي الشـروط والأحـكام.
- 5. ADIB's decision and records regarding the prize will be final and legally binding.
- 5. سيكون قــرار مصــرف أبوظبــي الإســلامي وســجلاته المتعلقــة بالجائــزة نهائيــاً وملزمــاً قانونــاً.
- 6. Subject to the applicable Terms and Conditions, the prizes granted to the winners shall be exclusively paid from ADIB's Shareholders' funds at the sole discretion of ADIB.
- وفقاً للشروط والأحكام المطبقة، سيتم دفع الجوائز الممنوحة للفائزين حصرياً من أموال مساهمي مصرف أبوظبي الإسلامي وفقاً لتقدير المصرف المنفرد.
- 7. The winners will be selected randomly through ADIB Intelligent Raffle System and in the presence of a representative from the Ministry of Economy of the Emirate where the draw takes place or as required by the rules and regulations of the said Emirate.
- آ. سيتم اختيار الفائزين عشوائياً عن طريق نظام آلي لسحب الجائزة وفقاً للقواعد والأنظمة المعمول بها في الإمارة التي يتم فيها السحب وبحضور ممثل عن وزارة الاقتصاد من تلك الإمارة أو حسب ما تقتضيه أنظمة ولوائح الإمارة المذكورة.
- 8. The prize winners will be contacted by ADIB at the address provided in ADIB's records.
- 8. سيتم الاتصال بالغائزيـن بالجوائز مـن قبـل مصـرف أبوظبـي الإسـلامـى علـى العنـوان الموجـود فـى سـجلات المصـرف.
- 9. The results of the prizes draw shall be announced on adib.ae
- على <u>adib.ae</u> علان نتائج السحب الخاص بالجوائز على <u>adib.ae</u> ...
- 10. ADIB may also announce the results of the prizes draw through any other means of communication at its sole discretion.
- 10. يحـق لمصـرف أبوظبـي الإسـلامي الإعـلان عـن نتائج السـحب الخـاص بالجوائـز عبـر أي وسـيلة اتصـال أخـرى وفقـاً لتقديـره المنفـرد.
- 11. All other Account Terms and conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services shall be applied banking-service-agreement-bwb.pdf (adib.ae)
- 11. تطبق جميع شروط وأحكام الحساب الأخرى والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية. (banking-service-agreement-bwb.pdf (adib.ae)

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بحسابات غنى Ghina Accounts Campaign Terms and Conditions



- 12. Any provisions not stipulated in these Terms and Conditions shall be subject to the provisions of the Account Terms and Conditions and the provisions of the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services as amended, varied, replaced or superseded from time to time. ADIB customers will be notified 60 calendar days prior to any change.
- 13. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the Federal laws of the UAE as applied by Abu Dhabi courts to the extent such laws do not conflict with the rules and principles of the Islamic Shari'a as set out in the Shari'a Standards of the of Accounting and Auditing Organization of the Islamic Financial Institutions and/ or as interpreted/ detremined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee. Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction over any matters or dispute arising out of or related to this Agreement. Notwithstanding the foregoing, ADIB shall have the right to take proceedings against the Customer in whatsoever jurisdiction it deems fit, taking proceedings in any one or more jurisdictions by ADIB shall not preclude the taking of proceedings in any other jurisdiction, whether concurrently or not.
- 12. إن أي أحـكام غيــر منصــوص عليهــا فــي هـــذه الشــروط والأحــكام ســوف تخضــع لشــروط وأحــكام الحســاب والشــروط والأحــكام العامــة للحســابات والخدمــات المصرفيــة الإســلاميـة كمــا يمكــن تعديلهــا أو تغيرهــا أو اســتبدالها مــن وقــت لآخــر. ســيتم إخـطـار متعاملــي مصـرف أبوظبــي الإســلامي قبــل 60 يومــاً ميلاديــاً مـــن أي تغييــر.
- 13. تخضـع هـده الشـروط والأحـكام للقوانيـن الاتحاديـة فـي الإمـارات العربيـة المتحـدة كمـا هـي مطبّقـة مـن قبـل محاكـم إمـارة أبوظبـي، إلـى الحـد الـخي لا تتعـارض فيـه هــذه القوانيـن مـع أحـكام ومبـادئ الشـريعة الإسـلامية وفقـاً لمـا هـو محـدد فـي المعاييـر الشـرعية الصـادرة مـن هيئـة المحاسبة والمراجعـة للمؤسسات الماليـة الإسـلامية ورأو كمـا تفسـرها/ تحددهـا لجنـة الرقابـة الشرعيـة الداخليـة للمصـرف. يكـون لمحاكـم أبوظبـي الاختصـاص الحاخليـة للمصـرف. يكـون لمحاكـم أبوظبـي الاختصـاص الحصـري للنظـر فـي أي مسـألة أو نـزاع يثـار أو يتعلـق بهـذه الشـروط والأحـكام. بغض النظـر عمـا ذكـر أعـلاه، فإنـه يحـق للمصـرف إقامــة الدعـاوى ضــد المتعامــل فــي أي منطقـة للمصـرف إقامــة الدعـاوى ضــد المتعامــل فــي أي منطقـة اختصـاص أخـرى يراهـا مناسبة، كمـا لا يمنعـه اتخـاذ إجـراءات فـي اختصـاص آخـر فـي نفـس الوقــت أو أي وقــت آخـرى فـي